
       

 

Referat fra afdelingsmøde den 1.09.2020 

 

Punkt 1.  

Billardklubben har 50 års jubilæum og invitere i den forbindelse afdelingsbestyrelsen til 

åbent hus den 20. november kl. 14.00-18.00 

 

Punkt 2. 

Undertegnede har på foranledning af Ungdomsbo/afdelingsbestyrelsens anmodet 

billard klubben om at betale en forbrugsafgift til afd. 9 for varme, vand og el.  

Dette har klubben indvilliget i og det træder i kraft pr. 2020  

 

Punkt 3. 

Der er kommet 2 henvendelser omkring betaling af forbrug af el til opladning af El-

scootere og el-knallert bil.  

Som det er pt. betales det af fællesstrømmen for afd. 9, hvilket ikke er rimeligt. 

Jeg har på den foranledning forespurgt Jan Frandsen og der kan sættes en måler op på 

hver El-knallert eller om man kan aftale et standart gebyr pr. år. 

Jan Frandsen er ved at undersøge hvordan det kan blive opkrævet og vender tilbage 

når det er afklaret, jævnfør gældende retningslinjer ved Ungdomsbo 

 

Punkt 4. 

Jan Frandsen meddeler, at skraldespandene til madaffald bliver opstillet på de 

nuværende pladser til pap, dåser, glas m.v. 

Afdelingsbestyrelsen bakker op om placeringen. 

 

Punkt 5. 

Jan Frandsen har indhentet tilbud på maling af opgangene. 

Bestyrelsen er positivt stemt for at der bliver malet, men foreslår at vente til at 

madaffaldsspandene er kørt godt ind og er blevet en rutine. 

Dette vil betyde, at maling af trappeopgangen igangsættes i 2021.  

Ydermere foreslår bestyrelsen at der males to blokke årligt, således at de sidste 2 

blokke males i 2022. 

I den forbindelse vil det være en god ide at skrive hvad der må komme i skaktene, på 

låget ind til skakten. 

 

Punkt 6. 

Der afholdes børnebanko den 29.11.20. 

Anette laver et udkast, hvor der tages hensyn til Corona restriktioner og med et 

begrænset antal børn.  

 

Punkt 7. 

Jan Frandsen informerer om, at der bliver indkøbt 1 stk. robotplæneklipper til 

græsslåning, idet der på sigt er der udfordringer i forhold til arbejdsmiljø, da det ikke 

er godt for vores viceværter at færdes på skråningerne.  
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Robotplæneklipperen er tjent hjem på 2 år i forhold til manuel græsslåning fra ekstern 

firma.  

 

Punkt 9. 

Bestyrelsen foreslå, at trappevask som blev lukket ned i Coronatiden igangsættes igen 

 

Punkt 10.  

Det er stadig et problem at der holder biler langs blokkene, kan der evt males en gul 

stribe langs kanten, så det signalere at man ikke må holde der, eller har Ungdomsbo 

mon en god ide. Der er et stykke hvor der er græs og det er helt kørt op og er ikke 

særlig pænt. Hvad kan vi gøre? 

 

 

Venlig hilsen  

Anette Svenning Kortegaard 

Formand for afdeling 9 

_______________________________________________________________________________________ 


